

Scholarship Award for Post-Secondary Students

Closing date: May 26, 2024



BANK OF CANADA
BANQUE DU CANADA



The Bank of Canada has a vision to be a leading central bank—dynamic, engaged and trusted—committed to a better Canada. No other employer in the country offers you the unique opportunity to work at the very center of Canada’s economy, in an organization with significant impact on the economic and financial well-being of all Canadians. You will be challenged, energized and motivated to excel in our environment.



Scholarship Award for Post-Secondary Students

About the scholarship program

These CAD \$8,000 scholarships are awarded to assist students with disabilities, Indigenous, LGBTQ2S+, Francophone and those who identify as a member of a visible minority group or racialized group to help remove barriers to education and support greater diversity in our workforce.

In addition to the award, successful candidates may be offered a work opportunity at the Bank, with mentorship by a Bank employee.

To be considered for one of these scholarships, you must:

- be a Canadian citizen or Permanent Resident
- be pursuing post-secondary studies (University or College) - either full-time or part-time - in a field related to the Bank’s work, including:
 - **Economics and Finance:** economics, computer science, mathematics or statistics, commerce or business administration with a finance major
 - **Administration and Operations:** financial services, administration and business, project management, human resources, accounting, communications and web development, internal audit, currency production, knowledge and information management, security
 - **Information Technology and Cyber Security:** software development, network engineering, solution architecture, project management, business analysis, cyber security
- have an overall average grade of 70 percent or higher
- must be enrolled in a post-secondary institution for fall 2024



Bank of Canada is a proud partner
of Indigenous Link’s
Community Connections

For more details or to apply, we invite you to visit:

GotoApply.ca/BOC-Scholarship



Bourses pour études postsecondaires

Date de clôture: 26 mai 2024



BANK OF CANADA
BANQUE DU CANADA



La Banque du Canada s'est donnée comme vision d'être une banque centrale influente – dynamique, engagée et digne de confiance – mobilisée pour un Canada meilleur. Aucun autre employeur ne vous offrira l'occasion d'œuvrer au cœur même de l'économie canadienne, au sein d'une organisation dont le travail a une incidence considérable sur le bien-être économique et financier des Canadiens. Vous serez mis au défi, énergisé et motivé à exceller dans notre environnement.



Bourses pour études postsecondaires

Le programme de bourses

Ces bourses de 8 000 \$ CAD sont offertes pour soutenir les personnes handicapées, autochtones, LGBTQ2S+, francophones et celles qui se définissent comme des membres d'une minorité visible ou d'un groupe racisé et pour ainsi contribuer à éliminer les obstacles à la poursuite de leurs études et favoriser une diversité accrue de notre effectif.

En plus de la bourse, les bénéficiaires peuvent se voir offrir une possibilité d'emploi à la Banque et l'occasion d'être mentorés par un employé de l'institution.

Pour être admissible à l'une de ces bourses, vous devez :

- être citoyen canadien ou résident permanent du Canada;
- être inscrit à temps plein ou à temps partiel à un programme d'études postsecondaires (université ou collège) dans un domaine lié aux activités de la Banque, notamment les suivants :
 - **économie et finance** : économie; informatique; mathématiques ou statistique; commerce ou administration des affaires avec spécialisation en finance;
 - **administration et opérations** : services financiers, administration et administration des affaires, gestion de projet, ressources humaines, comptabilité, communications et développement Web, audit interne, production de monnaie, gestion du savoir et de l'information, sécurité;
 - **technologies de l'information et cybersécurité** : développement de logiciels, ingénierie de réseaux, architecture de solutions, gestion de projet, analyse des opérations, cybersécurité;
- avoir une moyenne générale d'au moins 70 %
- être inscrits dans un établissement d'enseignement postsecondaire pour l'automne 2024.



Banque du Canada est un fier partenaire du programme Community Connections de Indigenous Link

Pour plus de détails ou pour postuler, veuillez visiter :

postulez-enligne.ca/boc-bourses

